
 
 

Zápisnica č. 6/2024 

zo zasadnutia Komisie školstva, sociálnych vecí a zdravotníctva 

pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava-Vajnory, 

konaného na Miestnom úrade mestskej časti Bratislava-Vajnory 

dňa 10.12.2024 

 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Návrh rozpočtu  MČ Bratislava-Vajnory na rok 2025 a prognózy na roky 2026, 2027 

3. Informácia o poskytovateľovi sociálnej služby – Zariadenie pre seniorov 

4. Informácia o poskytnutých jednorazových  finančných výpomociach 

5. Rôzne 

 

Prítomní: Soňa Molnárová, Martina Reháková, Jana Besedová, Edita Straková, Andrea 

Vajdová, Marcela Virágová. Mária Horváthová, Jana Grebečiová 

 

Ospravedlnení:   Tibor Kráľ, Iveta Izakovičová 

 

  

Hosť:  Kamil Homoľa 

 

 

1. Otvorenie 

 

Zasadnutie zahájila Ing. Soňa Molnárová a oboznámila členov komisie s programom zasadnutia.   

 

2. Návrh rozpočtu  MČ Bratislava-Vajnory na rok 2025 a prognózy na roky 2026,2027 

 

Pani Molnárová informovala členov komisie o návrhu rozpočtu pre rok 2025 a o prognózach rokov 2026 

a 2027- hlavne kapitoly školstva, sociálnych vecí a dotácií. Na základe otázky pani Edity Strakovej 

o výške príjmov v rozpočte pre rok 2025 pán Kamil Homoľa informoval o vyrovnanom rozpočte na rok 

2025/ na rovnakej úrovni ako rok 2024/ v súvislosti s rôznymi vplyvmi na rozpočet:  

- nové povinnosti obcí, 

- vplyv inflácie na zvyšovanie cien tovarov a služieb,  

- zvýšená DPH od 01.01.2025, 

- financovanie materských škôl v pôsobnosti štátu od 01.01.2025 

-začínajúce fungovanie zariadenia pre seniorov na ulici Pri Pastierni a s tým spojené náklady na 

vybavenie zariadenia, príspevky mestskej časti  pre klientov tohto zariadenia s trvalým pobytom 



v mestskej časti Bratislava-Vajnory/MČ/ ako aj príspevky iným neverejným poskytovateľom sociálnych 

služieb v rámci celej SR v zariadeniach podmienených odkázanosťou pre klientov s trvalým pobytom 

v mestskej časti Bratislava-Vajnory.  

 

Pani Molnárová informovala členov komisie, že od 02/2025 bude MČ priplácať ako benefit všetkým 

zamestnancom ZŠ Kataríny Brúderovej, ktorej zriaďovateľom je MČ na cestovné v sume 50%MČ 

a 50% škola z finančných prostriedkov získaných z prenájmu telocvične. 

 

Pani Molnárová ďalej informovala členov komisie o tom, že bude pripravené nové VZN o benefite - 

poskytovaní ubytovania učiteľom, MČ si  toho času prenajíma byt na Širokej ulici /900€ za mesiac/, kde 

50% náklady znáša MČ a 50% nákladov si momentálne rozdeľujú dvaja zamestnanci školy, ktorí byt 

obývajú. V novom VZN bude stanovená maximálna doba nájmu bytu zamestnancov s podporou MČ na 

2 roky. 

 

Pán Tibor Kráľ sa ospravedlnil, ale zaslal mail, v ktorom uviedol, že nemá pripomienky k návrhu 

rozpočtu ku kapitole školstvo. 

 

Uznesenie k bodu 2 

Komisia školstva, sociálnych vecí a rodiny odporúča miestnemu zastupiteľstvu prerokovať a schváliť 

návrh rozpočtu MČ Bratislava-Vajnory na rok 2025 a prognózy na roky 2026-2027. 

 

Hlasovanie : Za: 8  Proti  :0  Zdržal sa: 0 

 

 

   3.  Informácia o poskytovateľovi sociálnej služby – Zariadenie pre seniorov 

 

Pani Molnárová informovala členov komisie, že v novembri  bolo zariadenie skolaudované. Na  

miestnom úrade sa boli prezentovať piati záujemci o prevádzkovanie zariadenia pre seniorov: 

- Prosenior združenie 

- Meavita s.r.o. 

- Harmónia n.o. Oceán 

- Opatríme Vás n.o. 

- Elezi s.r.o. 

 

 

Dňa 28.11.2024 prebehlo ďalšie stretnutie so zostávajúcimi troma záujemcami. Dňa 29.11.2024 bol 

všetkým uchádzačom zaslaný mail s požiadavkou na uvedenie EON/ekonomicky oprávnených 

nákladov/ a nákladov pre klienta na mesiac a spôsobe vedenia a fungovania budúceho zariadenia pre 

seniorov. Dvaja uchádzači zaslali požadované doklady v stanovenom termín /Meavita senior s.r.o., 

a OPATRÍME VÁS n.o./, dvaja uchádzači sa pre krátkosť času na vypracovanie požadovaných dokladov 

vzdali /Harmónia n.o. Oceán a Elezi s.r.o./ a jeden uchádzač predložil doklady po  stanovenom termíne 

/Prosenior o.z./. O budúcom prevádzkovateľovi budú hlasovať poslanci na MZ dňa 19.12.2024. 



Ako hlavné podmienky prenájmu budovy zariadenia budúcemu prevádzkovateľovi bolo uvedené 

nasledovné: 

-MČ investuje do vybavenia zariadenia 70000€ 

-zariadenie sa prenajme na 5 rokov,  prvý rok bude nájomne odpustené, nasledujúce 4 roky bude 

nájomné vo výške 3000€ na mesiac. 

-v zmluve bude garantovaný určitý počet miest pre obyvateľov Vajnor /trvalý pobyt/. 

 

Do konečnej ceny pre klienta bude vstupovať aj príspevok MČ/ktorý ešte nie je fixne stanovený/ 

a očakáva sa aj príspevok Magistrátu hlavného mesta Bratislava vo výške cca 300€ na klienta s trvalým 

pobytom v Bratislave. Pre rok 2025 bude konečná cena pre klienta zariadenia vyššia z dôvodu, že v čase 

podávania žiadosti o prefinancovanie lôžka v zariadení zo ŠR /žiadosť sa podáva od 01.07. do 31.08. 

pre nasledujúci rozpočtový rok/ešte nebol vybraný uchádzač o prevádzku zariadenia a teda nebol 

zapísaný v registri poskytovateľov sociálnych služieb, čo je jedna z hlavných podmienok poskytnutia 

finančného príspevku štátu na klienta umiestneného v zariadení s podmienenou odkázanosťou na 

poskytovanie sociálnej služby. 

 

Členovia komisie vzali na vedomie informácie o zariadení pre seniorov.  

 

 4.  Informácia o poskytnutých jednorazových finančných výpomociach  

 

Tajomníčka komisie informovala o 8 žiadostiach o jednorazové finančné príspevky pri narodení dieťaťa 

od posledného uvítania detí do života konaného 08.10.2024, o jednej žiadosti o jednorazový finančný 

príspevok pre osamelo žijúcich občanov. 

 

Hlasovanie : Za: 8  Proti : 0  Zdržal sa: 0 

 

   5. Rôzne 

Pani Straková uviedla, že Jednota dôchodcov si chce usporiadať samostatný turnaj v petangu pre 

Vajnorákov, na základe čoho aj požiadala o dotáciu, víťazi sa zúčastnia turnaja medzi mestkými časťami 

Rača-Vajnory /požiadala o tričká pre súťažicich s logom Vajnor a zároveň upozornila na nevhodnosť 

plánovaného termínu uskutočnenia turnaja vzhľadom na chladnejšie počasie/. 

Pani Horváthová sa poďakovala za výborne fungujúcu spoluprácu mestskej časti s terénnou 

opatrovateľskou službou OPATRÍME VÁS n.o. 

Pani Virágová poďakovala pani Molnárovej za podrobné informácie podané na komisii a dobrú 

celoročnú spoluprácu so sociálnym odd., zároveň poďakovala katolíckej charite za pomoc pre občanov 

v núdzi  na Rybničnej ulici. 

Na záver sa predsedníčka poďakovala členom za aktívnu účasť počas rokovania komisie a ukončila 

rokovanie.  

 

Ing. Soňa Molnárová  

predsedníčka komisie 

Zapísala: Andrea Murati, tajomníčka komisie 

Bratislava, dňa 11.12.2024 


